

Dragon KTV Room Rate 福盈龍門卡拉OK房間價目表

	Sunday to Thursday Normal Hourly Rate (per room) (from 6pm to 3am)	Friday to Saturday Normal Hourly Rate (per room) (from 6pm till 4am)	Sunday to Thursday Special Package per room (4 hours room hired fee inclusive) (from 6pm till 3am)	Friday to Saturday Special Package per room (4 hours room hired fee inclusive) (from 6pm till 4am)
Small Room (2 to 6 people) 溫馨細房	\$45	\$53	Min. charge \$188	Min. charge \$298
Middle Room (5 to 9 people) 休閒中房	\$58	\$70	Min. charge \$288	Min. charge \$398
Large Room (9 to 14 people) 時尚大房	\$72	\$88	Min. charge \$388	Min. charge \$538
Suite Room (15 to 25 people) 豪華 VIP 大房	\$108	\$108	Min. charge \$738	Min. charge \$738
VIP Room (up to 30 people) 頂級 VIP 大房	\$188	\$188	Min. charge \$1388	Min. charge \$1388

* Weekend hourly rate applies to Public holidays, one day prior to public holidays and Chinese New Year holidays

* 10% surcharge applies at Public holidays, one day prior to public holidays and the Chinese New Year holidays.

* Dragon Palace reserves the right to change the price at any time without prior notice.

* 公共假期的前一天，公眾假期當天及中國農曆新年假期按周末費率收費。

* 公共假期的前一天及公眾假期當天，中國農曆新年假期另加收10%。

* 消費價格以本店當天公告為準

Notes:

1. Bookings under "Normal Hourly Rate" - Customers are required to pay for food and beverages on consumption in addition to room hire.
2. Bookings under "Special Package" - This is the minimum charge for the room.
The package fee can be used towards the food and beverage bill for the room, 4 hours room hire fee included.
Extra room hire charges are subject to "Normal Hour Rate" and will be applied if customers stay more than 4 hours.
If the cost of food and beverage exceeds the Minimum charge on the night, customers are required to pay for the actual amount of the bill.
3. 10% surcharge applies at one day prior to Public holidays, Public holidays and Chinese New Year holidays.
4. No Show - Bookings will be cancelled automatically 15 minutes after your booking time.
Please provide us notice of any time booking amendments at your earliest convenience.
5. BYO (Bring Your Own) is strictly prohibited.
6. All our services are subject to the licensee's conditions and RSA.
7. Dragon Palace reserves the right to change the price at any time without prior notice.



1. 每小時收費 —— 客人需在房費的基礎上另付用餐及飲料的費用；
2. 最低消費套餐 —— 此費用已包含 4 個小時房費，最低消費房費可全部用于當晚該房間的食物及飲料消費；
如果客人使用房間超過 4 個小時，超出的時鐘部分按正常時費加收，除非客人加付另一個“最低消費套餐”；
如果當晚房間的食物及飲料消費超出了“最低消費套餐”收費，客人應按實際消費金額全單付費。
3. 公眾假期前一天及公眾假期當天，中國農曆新年假期加收 10%；
4. 預約定房超時 15 分鐘後自動取消；
5. 嚴禁自帶食物，酒水及飲品；
6. 本公司嚴格按照澳洲酒類服務持牌人的有關條例規定提供酒水服務；
6. 本公司對以上說明有最終解釋權及終止權。